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Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Változott-e az életjáradék mértéke?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Gráf József földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez . A kérdésre a választ
írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Országgyűlés 2005 . július 4-én tartott ülésén Pásztohy András azt nyilatkozta a „földet
életjáradékért" program kapcsán, hogy a felajánlók 2,8 hektár után átlagosan 32000 forintot is
meghaladó összeget kapnak. Ez az összeg jóval magasabb, mint amiről mi értesültünk valós
esetek alapján. Például egy 66 éves beteg férfi mindössze 15000 forint járadékban részesül
felajánlott 7,7 hektárja után .

Tisztelt Miniszter Úr!

1 . Mínek köszönhető ez a jelentős eltérés az Önök által hangoztatott szám és a valóság
között?

2 . Ha változott az adható járadéké mértéke, erről miért nem tájékoztatják az érintetteket?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2005 . július 8 .

Országgy 1. it tala

Irományszám.
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